
Te gast bij ….   

Ans Willemse 

Als lezer van de Uitkijkpost zult u de komende maanden van een aantal ‘bekende’ CDA-ers uit 

Heiloo  vernemen waarom en hoe zij zich nu en in het verleden als CDA-er hebben ingezet 

voor Heiloo. In deze interview-estafette ben ik vandaag te gast bij Ans Willemse. 

 

Wie bent u en hoelang woont u al in Heiloo? 

Ik ben in 1968 samen met mijn gezin in Heiloo komen wonen. Ik heb een zoon en een 

dochter en inmiddels vier kleinkinderen. Mijn man is helaas 15 jaar geleden overleden.  

Ik ben in 1936 geboren in Anna Paulowna, waar mijn vader bollenkweker was, maar ben 

opgegroeid in Haarlem. Mijn vader was jarenlang betrokken bij de Katholieke Volks Partij 

(KVP) en was van 1949 tot 1971 lid van de Tweede Kamer. Ik heb de politiek dus van huis uit 

mee gekregen.  

Waarom voelt u zich betrokken bij het CDA en het CDA-Heiloo in het bijzonder? 

Er zijn voor alle mensen spreekt mij aan.  De CDA Heiloo slogan “CDA Heiloo verbindt 

mensen” vind ik mooi. Er zou nog meer verbinding kunnen zijn tussen diverse verenigingen, 

kerken, musea in Heiloo.    

Hoe heeft u tot op heden aan die betrokkenheid invulling kunnen geven? 

Ik ben van 1979 tot 1993 CDA-wethouder van o.a. sociale zaken geweest, wat nu 

“wethouder sociaal domein” heet. Het was een erg mooie periode, ook omdat er toen meer 

dan nu ‘korte lijnen’ waren; ik belde bijvoorbeeld zelf met de directeur van het 

arbeidsbureau, wanneer dat nodig was. Het eerste jaar van mijn wethouderschap wilde ik – 

om goed te weten wat de problematiek was -  alle mensen die hulp kwamen vragen op het 

stadhuis eerst zelf spreken. Daar moesten de ambtenaren wel even aan wennen! Zo leerde 

ik echt wat er in Heiloo leefde. Na mijn wethouders periode  ben ik voor het CDA 5 jaar lid 

van de Tweede Kamer geweest. Ook een hele boeiende periode met inzet voor de landelijke 

politiek. Het beschermen van de rechten van patiënten in de zorg heb ik altijd erg belangrijk 

gevonden.  Ik heb in mijn Haagse periode altijd geprobeerd om via vrijwilligerswerk ook 

contact te behouden met Heiloo. Ik heb onder meer in het bestuur van OLV Ter Nood 



gezeten en zit nog in het bestuur van de Witte Kerk. Het is belangrijk dat we dergelijke 

historische gebouwen goed gebruiken en bewaren voor de toekomstige generaties. 

Waarom is het voor de inwoners van Heiloo van belang dat het CDA-Heiloo ook in 2022 

ruim in de gemeenteraad vertegenwoordigd is? 

Een middenpartij als het CDA kan verbinding leggen tussen diverse verschillende groepen in 

de samenleving van Heiloo.  

Heeft u voor het CDA-Heiloo nog tips voor de komende gemeenteraads-campagne?  

Laat je zien in het dorp, zodat je weet wat er leeft. De traditionele CDA-fietsrondes zijn 

hiervoor uitstekend geschikt. 

Bedankt voor het interview Ans en bedankt voor al je jarenlange inzet; veel succes bij alles 

wat je nog doet! 

 

 

http://www.heiloo-stem-wijs.nl 

http://www.facebook.com/cdaheiloo 
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